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Continuing the story begun in The Hobbit, this is the first part of Tolkien's epic
masterpiece, The Lord of the Rings, featuring a striking black cover based on Tolkien's
own design, the definitive text, and a detailed map of Middle-earth. Sauron, the Dark
Lord, has gathered to him all the Rings of Power -- the means by which he intends to
rule Middle-earth. All he lacks in his plans for dominion is the One Ring -- the ring that
rules them all -- which has fallen into the hands of the hobbit, Bilbo Baggins. In a
sleepy village in the Shire, young Frodo Baggins finds himself faced with an immense
task, as his elderly cousin Bilbo entrusts the Ring to his care. Frodo must leave his
home and make a perilous journey across Middle-earth to the Cracks of Doom, there to
destroy the Ring and foil the Dark Lord in his evil purpose. Now published again in B
format, J.R.R. Tolkien's great work of imaginative fiction has been labelled both a
heroic romance and a classic fantasy fiction. By turns comic and homely, epic and
diabolic, the narrative moves through countless changes of scene and character in an
imaginary world which is totally convincing in its detail.
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第十一本，因为论文的原因本来应该是看哈利波特的，结果在B站追花絮迷上这个了，
索性看完。托老爷子功力实在强悍，辅助译文，不自量力的想要了解各个词语来源还是
不靠谱。以前对阿拉贡没什么感觉的，结果看了"Fear
not!"这两段就迷上了，能够理解传说中因为太喜欢阿拉贡结果茶不思饭不想的英国女
粉丝了

-----------------------------
高中时读的。托尔金先生请受我一拜。
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-----------------------------
实在太喜欢ToT……看到金牡蛎离开洛林大哭再也看不到盖拉德丽尔夫人的时候简直也
要哭了ToT

-----------------------------
前有艰难险阻，后有围追堵截，比起Bilbo的阳光下轻快的意外之旅，Frodo一行真是一
路前行一路黑暗。到达Rivendell似乎喘了口气，然而只是刚刚开始。被霍比特的友谊打
动特别是Sam。一定要配合地图否则更加天书。倒装句带来了史诗美。

-----------------------------
第一份最好的生日礼物，好几年以前的。可惜，买的是盗版的，字太小了看不清。词汇
很丰富，很生僻，绝对不是学英语的课本。

-----------------------------
I got stunned by those overwhelming fancy names and riots of places. I had to resort to
FANDOM for help every now and then. So intricate is the historical background
looming around Frodo’s journey! Often I wander if this bewitching middle-earth did
indeed exist, and if not, how could Mr.Tolkien score such éclat?!

-----------------------------
新的旅程开始，让我在绿龙喝一杯吧！淡淡的阴影，无法名状的忧伤，时间是不公的不
是吗？欣喜于霍比特人之间的情谊。阿拉贡真是令人心折
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